
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 9. marts 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 738 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 738:  

”Kan ministeren redegøre for, hvad det kommer til at betyder for 

kvalitetsfondsbyggeriernes kapacitet, at der er foretaget reduktioner i 

byggerierne?” 

 

Svar: 

 

Spørgsmålet besvares foreløbigt på grund af den ekstraordinære situation, som Sund-

heds- og Ældreministeriet og ministeriets styrelser befinder sig i, i forbindelse med  

håndteringen af COVID-19. 

 

Med venlig hilsen 
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